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Under det gångna året har det hållits två

styrelsemöten den 2614 samt den 9/5

Det har även hållits ett Möte mellan Makarna Edström

och delar av styrelsen angående underhåll och skötsel

av Gästgiveriet.

22ls Majstämma i det fina vädret vid Gästgiveriet

Var det Älgmete samt loppis vid Gästgiveriet1617

3Ol7 Medlemsfest vid Gästgiveriet, en mycket trevlig

kväll med god mat och trevlig samvaro, stort tack till
arrangörerna lngrid och Leif.

4/9 Älgbon i sedvanlig ordning i Gästgiveriet.

Under senvåren kom även skyltarna upp som visar att
det hädanefter är 50km som gäller som högsta

hastighet som gäller i byn.
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